
Referat af møde i afdelingsbestyrelsen torsdag d. 29.10 2020 kl. 10-11 
Til stede: Lise M-M, Poul M, Anna Grethe R og Helene 
 
Dagsorden: 
Badeværelser 
 
Boligforeningen har bedt os om at komme med ønsker til renovering af badeværelser. 
 
Vi kom frem til 3 modeller: 

1. Individuel aftale. Dvs, at dem, der allerede har renoveret, ikke er omfattet af projektet 
2. Totalrenovering incl. gulvvarme og sandsynligvis også nyt gulv i gang og bryggers 
3. Opgradering af vask og toilet samt brus til vandbesparende modeller samt skabe ved vask og ny 

belysning 
Efterfølgende har vi afleveret vores overvejelser til boligkontoret og afventer en beregning. Endvidere 
skal projektet lægges frem for beboerne og herefter iværksættes. Tidshorisonten er uvis. 
 
Endvidere kan vi oplyse, at gæsteværelset er næsten klar. Vi afventer istandsættelse af branddør. 
Udluftning og skilte bliver sat op primo november. 
 
Ref. Lise 
 


